
 

 

 

 

PROTOKOLL FÖRT VID DISTRIKTSSTYRELSENS                           

SAMMANTRÄDE 2023-02-16 

Tid: 10,00 – 12,00                                                                                           

Plats: Medborgarskolan,Luleå. 

Närvarande: Kjell Hjelm, Kjell Henriksson, Mona Wilsson, K-G Aasa,  

Annika Sandberg, Gudrun Hägg, Ove Lindblom, Mats Rensfeldt, 

Lisbeth Lindmark samt Christine Wallström, kanslist.                       

Frånvarande: Ingemar Johansson 

Från valberedningen: Leif Gustavsson, Maila Nilsson, Sara Dahlberg. 

§ 73. Öppnades sammanträdet av ordförande Kjell Hjelm som 

hälsade ledamöterna välkomna och gav ordet till valberedningen, 

som rapporterade om dagsläget:                                                                     

-Inga förslag från föreningarna trots upprepade kontakter                       

-Ingen kandidat som ersättare till digitaliseringsansvarige Ove 

Lindblom, som avsagt sig omval till styrelsen.                                             

På förslag av Kjell Hjelm beslöt styrelsen att digitaliseringsansvaret 

läggs på kansliet, som Ove Lindblom lovade stötta efter behov. 

Beslutet accepterades av kanslisten Christine Wallström. 

§ 74. Till justerare av dagens protokoll valdes Kjell Henriksson. 

§ 75. Dagordningen godkändes. 



§ 76. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 77. Rapporter och delgivningar: 

A. Ekonomi: Kassören Mats Rensfeldt redovisade utfallet av årets 

budget som slutar med ett minus på 34 906,58 kronor.  Styrelsen 

konstaterade dock att ekonomin är stabil och gav en stor eloge till 

kassören för hans arbete. 

Bilaga 1 

 

B. Medlemsutveckling: Lisbeth Lindmark redovisade en glädjande 

uppgift som visar en ökad tillströmning av medlemmar på 0,65% 

fram till 13/2, eller 29 nya medlemmar i år.  

Bilaga 2 

C. LPR: Mona Wilson rapporterade att de nya ledamöterna till LPR nu 

har valts och att det första sammanträdet hålls den 3/3.  Återstår 

dock några val till andra funktioner i LPR, bland annat 

beredningsutskottet där hon själv suttit. 

D. Utbildning: Annika Sandberg föredrog utbildningsgruppens 

(Ingemar Johansson, Lisbeth Lindmark och Annika Sandberg)  

sammanfattning av distriktets utbildningar som styrelsen berömde 

som ”suveränt”.                                                                                                  

Bilaga 3 

E. Digitalisering: Vad gäller föreningarnas anslutning till SPF-appen, 

har hittills bara tre föreningar gjort det. Ämnet tas upp på FO-

konferensen 25/5 med målsättningen att alla föreningar ansluter sig. 

Påminnelse om kursen ”Hemtjänstindexet” den 1/3  skickas 

omgående ut till föreningarna med inbjudan omfattande KPR-

ledamöter, ordföranden, sekreterare och studieombud. Samma 

sändlista skall i fortsättningen gälla alla kursinbjudningar. 



Beslöt styrelsen även att enklare lunch skall ingå i anmälningsavgiften 

på 200 kronor.                                                                                             

Ove Lindblom informerade om en webb-träff för 

digitaliseringsansvariga i hela landet den 20/2 och webbseminarium 

1177 den 7/3. 

Kjell Hjelm föreslog att Ann-Christin Rutqvist, som medverkat i app-

projektet ”Mötesglädje”, inbjuds till nästa styrelsemöte för att 

berätta om projektet, vilket styrelsen sa ja till. 

§ 78. Distriktsstämman 20/4: Förberedelserna går enligt plan. Klart 

med medverkan av SPF-körerna Åkerbäret och kören Amanda, 

Bergnäset. Klart med att någon av de tre tillfrågade: Eva Eriksson, 

Peter Sikström och Barbro Westerlund kommer att medverka. 

”Dagens ros-kampanjen” presenteras vid stämman av  KG Aasa. 

Verksamhetsberättelser och övriga handlingar skall vara klara till 

nästa styrelsemöte den 30/3. 

§ 79. Övriga frågor: Meddelade Kjell Hjelm att han inte kan medverka 

vid Norrlandsgruppens möte i Sundsvall den 14/3. Åtog sig vice 

ordförande Annika Sandberg att kolla ifall hon kunde ersätta honom, 

vilket styrelsen godkände. 

Meddelade Mats Rensfeldt att han kommer att representera 

distriktsstyrelsen vid förenings-årsmötena i Arvidsjaur och Boden. 

Annika Sandberg medverkar i Bergnäset och Kjell Henriksson vid 

årsmötet i Jokkmokk. KG Aasa har tackat ja till en inbjudan till ett 

medlemsmöte i Övertorneå 11/4. 

 

 

 



§ 80: Nästa styrelsemöte 30/3 kl 10,00 på Medborgarskolan i Luleå. 

§ 81: Avslutades mötet med en välsmakande lunchmacka med räkor, 

vilket särskilt gladde ledamoten Gudrun Hägg, som älskar räkor och 

alltid har frysen full med delikatessen. Ordförande Kjell Hjelm 

tackade för ett givande möte och önskade alla en lycklig hemfärd. 

 

Luleå 16/2 2023 

 

Kjell Hjelm/Ordf       KG Aasa/Sekr                  Kjell Henriksson/Just 

 

 

 

 

 

 

 

 


